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Abstract (en)
[origin: CA2919936A1] The present invention relates to a method for cooling solid residues (32) of a combustion process, which are deposited
onto the conveying surface (37) of a conveyor belt (38) of a conveying device (1) and are conveyed in the direction of a solid residue outlet (17),
wherein during conveying heat is transferred from the solid residues (32) to a gaseous coolant. The method of the invention is characterized in that
the conveyor belt (38) is acted upon by coolant only on its side oriented away from the conveying surface (37), the conveyor belt (38) is essentially
impermeable to the coolant and at least part of the coolant heated by contact with the conveyor belt (38) is extracted on that side oriented away from
the conveying surface (37).

Abstract (de)
Die vorliegenden Erfindung betrifft ein Verfahren zur Kühlung von Feststoffrückständen (32) eines Verbrennungsprozesses, welche auf die
Förderfläche eines Förderbands (38) einer Fördervorrichtung (1) aufgegeben und in Richtung zu einem Feststoffrückstandauslass (17) gefördert
werden, wobei während der Förderung Wärme von den Feststoffrückständen (32) auf ein gasförmiges Kühlmedium übertragen wird. Das Verfahren
der Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, dass das Förderband (38) lediglich auf seiner der Förderfläche abgewandten Seite mit Kühlmedium
beaufschlagt wird, das Förderband (38) für das Kühlmedium im Wesentlichen undurchlässig ist und mindestens ein Teil des durch Kontakt mit dem
Förderband (38) aufgewärmten Kühlmediums auf der der Förderfläche abgewandten Seite extrahiert wird.
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